
 
 
Ordinær generalforsamling 30. marts 2023 i Vium-Hvam Multi- og Kulturhus 
 
Referat 
  
 

1. Valg af dirigent.  

Arne Duch valg 

 

2. Beretning om lokalrådets arbejde siden sidste generalforsamling 
Lokalrådet fortalte i fællesskab om årets gang.  

Bl.a kan nævnes  

-Projekt ’Sundhed og trivsel på Blicheregnen’ i samarbejde med forvaltningen. - Et projekt 

der skal medvirke til at højne trivslen og sundheden i Thorning og omegn. 

-Arbejdet omkring den kommende hærvejsmotorvej.  

-Thorning 2.2 - et samarbejde alle foreningerne imellem der kom til udtryk ved et brag af 

en fest og fællesspisning under åben himmel.  

-Et filmsamarbejde med Landsbyfilm om den fantastiske Blicheregn 

-Arbejdet omkring mulighed for fjernvarme i Thorning, Knudstrup og andre mindre byer.  

-Lokalrådet har haft besøg af Sundheds- og nærdemokratiudvalget, og har deltaget i 

workshops og temadage med andre af kommunens lokalråd. 

-Dertil kommer de ’løbende forretninger’ som høringssvar om busruter, parkering ved 

Liselund, plejehjemspladser mm 

Kommentar til beretning fra salen;  

-Det undrer, at TKI ikke på noget tidspunkt er nævnt i årets beretning - støtter lokalrådet 

ikke det projekt? (selvfølgelig støtter lokalrådet et multi-og kulturhus i Thorning, men TKI 

som alenestående projekt er der ikke politisk opbakning til derfor arbejder vi videre med 

’Sundhed og trivsel…’ da det kan ende ud i meget mere end mursten. 

-Der opfordres til at der nedsættes en taskforce omkring TKI projektet. Jørgen Rask og 

Christian Funk vil gerne deltage i en sådan arbejdsgruppe. 

  

 

Lokalrådet fremadrettet; 

-Allerede den 13. april er der en workshop/tænketank i Thorning Forsamlingshus omkring 

’Sundhed og trivsel - projektet’, herefter vil der forhåbentlig være arbejdsgrupper klar til at 

gå i gang. 

- Kommunikation er igen et fokuspunkt det kommende år, da Lokalrådet ikke selv mener at 

have levet op til egne forventninger. Vi har et godt flow på FB, vi deles bredt i flere lokale 

grupper, men hjemmesiden halter stadig… 



 
Kommentar fra salen; skal man overveje at betale sig fra hjemmesideproblemerne? 

Opfordring til at få delt i FB gruppen ’Thorning Byportal’ også. 

 

 

3. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab  

Regnskabet godkendt 

 

 

4. Behandling af indkomne forslag  

4 stk vedtægtsændringer godkendt enkeltvis 

   

5. Valg af medlemmer til Lokalrådet for 2 år  

Ulige år skal vælges 3 medlemmer til lokalrådet 

Opstillet: 

Pia Lundstrøm Andersen  

Teddy Jacobsen  

- en vakant plads, som generalforsamlingen giver lokalrådet mandat til at få besat udenom 

gf. 

 

 

6. Valg af suppleanter til Lokalrådet for 1 år 

             Mette Jacobsen 

Jørgen Nørum  

 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 
- Cita Brøns valgt som revisor 
- Heidi Donati valgt som revisorsuppleant 

 

8. Evt. 

-Ulla Lyngsøe gjorde opmærksom på en helt ny ændring omkring bankgebyr for 
mindre foreninger - hun sender et link 

- Der spørges til om lokalrådet har overvejet at skifte bank, flere foreninger i 
lokalområdet har Sparekassen Kronjylland…. 

- Inge Lyngsøe tilbyder ’konsulentbistand’ til opstilling af regnskab, og Ulla Lyngsøe 
henviser til www.dds.dk der har en grundig vejledning i samme. 

http://www.dds.dk/


 
- Hvor er Silkeborg kommune i spørgsmålet om mulig CO2-lagring under Thorning? 

- Åbning af ny Thorning gå/løberute ca 1/5 - ønske om deltagelse fra både 
lokalrådet og borgerforeningen. 

- Gråmose får ikke længere Kjellerup Tidende, da byen er delt af 2 postnumre. Siden 
nytår har byen hverken modtaget reklamer eller aviser fra Silkeborg, men derimod 
masser fra Ikast. 

- Undren over at kloakseparering og mulig fjernvarme ikke koordineres så vejene 
ikke skal graves op så mange gange inden for få år. 

 

 

 

 Referent Sarah Thomsen 

 

 

Konstituerende bestyrelsesmøde er kalendersat til 13. april kl 18.00 

 

 
 
 


